
Sabatini: Pastore totalnie obsiadł w PSG
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Były dyrektor sportowy Giallorossich, Walter Sabatini, udzielił wywiadu dla

Rai 3. W nim był też pytany o kwestie związane z Romą i wydał opinię na

temat jednego ze swoich byłych pupili, Javiera Pastore.

- Cierpiałem sprzedając niektórych graczy w Romie, ale to był problem, z którym

klub musiał się zmierzyć.

Są piłkarze, którzy ciebie rozczarowali?

- Jest wielu, nie wymienię wszystkich, gdyż poczułbym się źle. Przykładem jest

Pastore, który w Palermo grał piłkę, którą można sobie wyobrazić jedynie w snach,

potem poszedł do PSG i totalnie obsiadł. Przykro mi, gdyż mógł zrobić więcej. Tak

jak Dodo i Iturbe.

Przypomnijmy, że to właśnie Sabatini sprowadził Argentyńczyka do Palermo za 7

mln euro. Klub z Sycylii sprzedał go do Paryża za 42 mln niedługo po tym jak

Sabatini rozwiązał umowę z klubem i podpisał kontrakt z Romą.
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